
Ökoiskola
Éves beszámoló

Tavaly augusztusában dolgoztuk ki a munkatervet, az ebben foglaltakat kisebb nagyobb 
sikerrel megtudtuk valósítani ebben a járványhelyzetben.

Az ÖKO-munkaterv szervese illeszkedik az iskolai élet mindennapjaiba.
Az általános elvárásoknak megfelelően felügyeljük az iskola tevékenységének a környezetre 
gyakorolt hatását, az igényes környezet kialakítását, illetve kialakíttatását a diákok körében.

Törekszünk a tanítás-tanulás terén formálni a tanulók természet-és környezetszemléletét. 

 2021. szeptemberében díszfákat és tujákat ültettünk a gyerekekkel az 
iskolaudvaron. A tudatos oxigéntermelés és parkosítás jegyében.

             

 Októberben madártani ismereteket szereztünk a perkupai 
madárgyűrűző állomáson. A gyerekek megtanulták a gyűrűzés fortélyát, 
fontosságát. Egy erdei tanösvényen is felfedeztünk.



 Október végén és november elején folyamatosan helyeztünk ki 
madáretetőket és madáritatókat, felelősséget vállalva tollas barátainkért.

             

 Az elemek, kisebb akkumlátorok és használt mobiltelefonok gyűjtése a 
félév során folyamatos volt.

              

 Tavasszal addig folytattuk tollas barátaink etetésé, míg a környezet 
nem látta el őket elég táplálékkal.

 Áprilisban-májusban tovább folytattuk iskolánk parkosítását, virágok 
ültetésével tettük szebbé és környezetbarátabbá iskolánk bejáratát. 

 Hóolvadás után tavasszal 
szemétszedést szerveztünk, a 
közeli Hegyes tetőre. Sajnos út 
közben több zsáknyi szemetet 
szedtünk össze a gyerekekkel. 
Tapasztalva, hogy az emberek 
mennyire nem védik és tisztelik 
környezetüket.

Ezért is tartom fontosnak, hogy évente legalább kétszer szemétszedési akciót 
szervezzünk a tanulóknak a környezettudatosság jegyében.   



 



 Májusban megtartottuk a Lázbérci Ökotáborunkat.
A táborban különböző környezettudatosságra nevelő játékokat 
foglalkozásokat tartottunk. Sokat túráztunk, út közben megismertük a 
környék állat és növényvilágát. Felkerestük a vízmű melletti hódvárat.
Valamit üzemlátogatáson vettünk részt az ÉRV. Lázbérci üzemében.
Bízom benne jövőre is meg tudjuk tartani Ökotáborunkat.







 Sajnos az őszi félévben a kovid még megkeserítette életünket így nem 
minden programot tudtunk megvalósítani az év során (Öko fal, szülői 
önkéntes nap).



Bízom benne, hogy a következő tanévben tovább tudjuk folytatni munkánkat és megtudjuk 
valósítani céljainkat.

Bubenkó Roland
   Öko-munkacsoport vezető

Putnok,2022.06.23.

 


